

СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ «СМК СТАНДАРТ» Рег. № РОСС RU.31060.04ЖЖЮ0



Орган по сертификации: РЕГ № SMK STANDART.RU.0006 Общество с ограниченной ответственностью «Единый стандарт качества» Адрес: 190103, г. Санкт-Петербург, вн. тер. г. Муниципальный округ Екатерингофский, пр-кт Лермонтовский, д. 43/1 литера А, офис 2049 тел +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru подлинность сертификата проверяйте в реестре на сайте http://www.iso-smk.ru

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ ST.RU.0001.M0023917

выдан

Обществу с ограниченной ответственностью " Арматурное машиностроение" Адрес: 644035, Омская область, город Омск, проспект Губкина, дом 14, помещение 12 ИНН 5507095658 ОГРН 1155543001756

Дата выдачи: 21.06.2023 г.

Срок действия до: 21.06.2026 г.

Настоящий сертификат удостоверяет:

Система менеджмента качества применительно к работам согласно приложению № 1 к настоящему сертификату (приложение является неотъемлемой частью сертификата)

COOTBETCTBYET TPEEOBAPUSINE CCL P. UCO 9001-2015 (ISO 9001:2015)





Русинов Д. Г.

настоящий сертификат обязывает организацию поддерживать состояние выполняемых работ в соответствии с выше указанным стандартом, что будет находиться под контролем органа по сертификации стандартом, что будет находиться под контролем органа по сертификации системы довровольной сертификации «смк стандарт» и подтверждаться при прохождении ежегодного инспекционного контроля.

VOLUNTARY CERTIFICATION SYSTEM "SMK STANDARD" REG. № POCC RU.31060.04ЖЖЮ0

Certification body:

REG No. SMK STANDART.RU.0006 Limited Liability Company SINGLE QUALITY STANDARD Address: 190103, St. Petersburg, intracity territory of the city, Ekateringofsky Municipal District, Lermontovskiy Avenue, 43/1 letter A, office 2049 tel +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru check the authenticity of the certificate in the registry on the site <u>http://w-ww.iso-srnk.ru</u>

CERTIFICATE OF CONFORMITY No. ST.RU.0001.M0023917

issued

Limited Liability Company "Armaturnoe mashinostroenie" Address: 644035, Omsk region, city of Omsk, Gubkina avenue, 14, room 12 TIN 5507095658 OGRN 1155543001756

Date of issue: 21.06.2023 Valid until: 21.06.2026

This certificate certifies:

Quality management system in relation to works in accordance with Appendix No. 1 to this certificate (the application is an integral part of the certificate)

COMPLIES WITH THE REQUIREMENTS OF GOST R ISO 9001-2015 (ISO 9001:2015)

Expert Rusinov D.G. «signature»

«stamp SMK STANDARD »

Head Sotnikov A. M. «signature»

THIS CERTIFICATE BINDS THE ORGANIZATION TO MAINTAIN THE CONDITION OF THE WORK PERFORMED IN ACCORDANCE WITH THE STANDARD SET FORTH ABOVE, WHICH WILL BE UNDER THE CONTROL OF THE CERTIFICATION BODY OF THE VOLUNTARY CERTIFICATION SYSTEM "SMK STANDARD" AND BE CONFIRMED DURING THE ANNUAL INSPECTION CONTROL



СИСТЕМА СЕРТИФИКАЦИИ ФЕДЕРАЛЬНОЕ АГЕНТСТВО ПО ТЕХНИЧЕСКОМУ РЕГУЛИРОВАНИЮ И МЕТРОЛОГИИ ПРИЛОЖЕНИЕ №1 к сертификату соответствия № ST.RU.0001.M0023917 Область сертификации системы менеджмента качества:

1. Конструирование, изготовление и поставка арматуры трубопроводной промышленной, в том числе для ядерных установок объектов использования атомной энергии



Руководитель органа

Сотников А. М.

Русинов Д.Г.

CERTIFICATION SYSTEM FEDERAL AGENCY FOR TECHNICAL REGULATION AND METROLOGY APPENDIX №1 to the certificate of conformity No. ST.RU.0001.M0023917 Scope of certification of the quality management system:

Design, manufacture and supply of industrial pipeline fittings, including for nuclear installations of nuclear facilities.

Expert Rusinov D.G. «signature»

«stamp SMK STANDARD »

Head Sotnikov A. M. «signature»



СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ «СМК СТАНДАРТ» Рег. № РОСС RU.31060.04ЖЖЮ0



Орган по сертификации: РЕГ № SMK STANDART.RU.0006 Общество с ограниченной ответственностью «Единый стандарт качества» Адрес: 190103, г. Санкт-Петербург, вн. тер. г. Муниципальный округ Екатерингофский, пр-кт Лермонтовский, д. 43/1 литера А, офис 2049 тел +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru http://www.iso-smk.ru

РАЗРЕШЕНИЕ

НА ИСПОЛЬЗОВАНИЕ ЗНАКА СООТВЕТСТВИЯ СИСТЕМЫ СЕРТИФИКАЦИИ «СМК СТАНДАРТ»

Орган по сертификации систем менеджмента ООО «Единый стандарт качества» на основании решения о выдаче сертификата соответствия

выдано

Обществу с ограниченной ответственностью " Арматурное машиностроение" Адрес: 644035, Омская область, город Омск, проспект Губкина, дом 14, помещение 12

РАЗРЕШАЕТ

Использовать знак соответствия системы менеджмента качества на период действия сертификата № ST.RU.0001.M0023917

в любой форме, исключающей толкогание его как знака соответствия качества продукции. Допускается использовать знак соответствия в респаницук буклетах, проспектах, брошюрах, бланках организационно-распоря и техной пок мей гации организации – держателя

Руководитель органа по сертификации

Сотников А. М.

SYSTEM OF VOLUNTARY CERTIFICATION "SMK STANDARD" Reg. № ROSS RU.31060.04ЖЖЮ0

Certification body:

REG No. SMK STANDART.RU.0006 Limited Liability Company SINGLE QUALITY STANDARD Address: 190103, St. Petersburg, intracity territory of the city, Ekateringofsky Municipal District, Lermontovskiy Avenue, 43/1 letter A, office 2049 phone +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru <u>http://www.iso-smk.ru</u>

PERMISSION

FOR THE USE OF THE MARK OF CONFORMITY OF THE CERTIFICATION SYSTEM "SMK STANDARD"

Body for certification of quality management systems SINGLE QUALITY STANDARD, LLC on the basis of the decision to issue a certificate of conformity of the quality management system

issued

Limited Liability Company "Armaturnoe mashinostroenie"

Address: 644035, Omsk region, Omsk city, Gubkina avenue, 14, room 12

ALLOWS

Use the sign of conformity of the quality management system for the period of validity of the certificate **No. ST.RU.0001.M0023917**

in any form, excluding its interpretation as a sign of product quality conformity. It is allowed to use the sign of conformity in advertising booklets, prospectuses, brochures, forms of organizational and administrative documentation of the organization - holder of the certificate.

Head of certification authority Sotnikov A.M.

«signature» «stamp SMK STANDARD»



СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ «СМК СТАНДАРТ» Рег. № РОСС RU.31060.04ЖЖЮ0

Орган по сертификации: РЕГ № SMK STANDART.RU.0006 Общество с ограниченной ответственностью «Единый стандарт качества» Адрес: 190103, г. Санкт-Петербург, вн. тер. г. Муниципальный округ Екатерингофский, пр-кт Лермонтовский, д. 43/1 литера А, офис 2049 тел +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru http://www.iso-smk.ru

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ АУДИТОРА № ST.RU.EXP.00023917-1

Настоящий сертификат удостоверяет, что

Парадеев Валерий Дмитиевич

соответствует требованиям системы менеджмента сертификации «СМК СТАНДАРТ», предъявляемым к аудиторам внутренних проверок системы менеджмента качества на соответствие стандарту ГОСТ Р ИСО 9001-2015 (ISO 9001:2015)



Русинов Д.

Сотников А. М.

SYSTEM OF VOLUNTARY CERTIFICATION "SMK STANDARD" Reg. No POCC RU.31060.04ЖЖЮ0

Certification body: Reg No. SMK STANDART.RU.006 Limited Liability Company SINGLE QUALITY STANDARD Address: 190103, St. Petersburg, intracity territory of the city, Ekateringofsky Municipal District, Lermontovskiy Avenue, 43/1 letter A, office 2049 Tel. +7 (812) 409-42-02 <u>standart@iso-smk.ru</u> <u>http://www.iso-smk.ru</u>

AUDITOR'S CERTIFICATE No. ST.RU.EXP.00023917-1

This certificate certifies that

Paradeev Valery Dmitrievich

complies with the requirements of the certification management system "SMK STANDART" for auditors of internal audits of the quality management system for compliance with the standard GOST R ISO 9001-2015 (ISO:2015)

Date of registration 21.06.2023

Department head

Sotnikov A.M.

Valid until 21.06.2026

Expert

Rusinov D.G.



СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ «СМК СТАНДАРТ» Рег. № РОСС RU.31060.04ЖЖЮ0



Орган по сертификации: PEГ № SMK STANDART.RU.0006 Общество с ограниченной ответственностью «Единый стандарт качества» Адрес: 190103, г. Санкт-Петербург, вн. тер. г. Муниципальный округ Екатерингофский, пр-кт Лермонтовский, д. 43/1 литера А, офис 2049 тел +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru http://www.iso-smk.ru

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ АУДИТОРА № ST.RU.EXP.00023917-2

Настоящий сертификат удостоверяет, что

Шипенок Александр Иванович

соответствует требованиям системы менеджмента сертификации «СМК СТАНДАРТ», предъявляемым к аудиторам внутренних проверок системы менеджмента качества на соответствие стандарту ГОСТ Р ИСО 9001-2015 (ISO 9001:2015)



Сотников А. М.

Руководитель органа

ок действия до 21.06.2026 г.

Русинов Д. Т.

Эксперт

SYSTEM OF VOLUNTARY CERTIFICATION "SMK STANDARD" Reg. No POCC RU.31060.04ЖЖЮ0

Certification body: Reg No. SMK STANDART.RU.006 Limited Liability Company SINGLE QUALITY STANDARD Address: 190103, St. Petersburg, intracity territory of the city, Ekateringofsky Municipal District, Lermontovskiy Avenue, 43/1 letter A, office 2049 Tel. +7 (812) 409-42-02 <u>standart@iso-smk.ru</u> <u>http://www.iso-smk.ru</u>

AUDITOR'S CERTIFICATE No. ST.RU.EXP.00023917-2

This certificate certifies that

Shipenok Alexander Ivanovich

complies with the requirements of the certification management system "SMK STANDART" for auditors of internal audits of the quality management system for compliance with the standard GOST R ISO 9001-2015 (ISO:2015)

Date of registration 21.06.2023

Department head

Sotnikov A.M.

Valid until 21.06.2026

Expert

Rusinov D.G.



СИСТЕМА ДОБРОВОЛЬНОЙ СЕРТИФИКАЦИИ «СМК СТАНДАРТ» Рег. № РОСС RU.31060.04ЖЖЮ0



Русинов Д.Т.

Орган по сертификации: РЕГ № SMK STANDART.RU.0006 Общество с ограниченной ответственностью «Единый стандарт качества» Адрес: 190103, г. Санкт-Петербург, вн. тер. г. Муниципальный округ Екатерингофский, пр-кт Лермонтовский, д. 43/1 литера А, офис 2049 тел +7 (812) 409-42-02 standart@iso-smk.ru http://www.iso-smk.ru

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ АУДИТОРА № ST.RU.EXP.00023917-3

Настоящий сертификат удостоверяет, что

Раздымахо Юрий Петрович

соответствует требованиям системы менеджмента сертификации «СМК СТАНДАРТ», предъявляемым к аудиторам внутренних проверок системы менеджмента качества на соответствие стандарту ГОСТ Р ИСО 9001-2015 (ISO 9001:2015)



Сотников А. М.

SYSTEM OF VOLUNTARY CERTIFICATION "SMK STANDARD" Reg. No POCC RU.31060.04ЖЖЮ0

Certification body: Reg No. SMK STANDART.RU.006 Limited Liability Company SINGLE QUALITY STANDARD Address: 190103, St. Petersburg, intracity territory of the city, Ekateringofsky Municipal District, Lermontovskiy Avenue, 43/1 letter A, office 2049 Tel. +7 (812) 409-42-02 <u>standart@iso-smk.ru</u> <u>http://www.iso-smk.ru</u>

AUDITOR'S CERTIFICATE No. ST.RU.EXP.00023917-3

This certificate certifies that

Razdymakho Yury Petrovich

complies with the requirements of the certification management system "SMK STANDART" for auditors of internal audits of the quality management system for compliance with the standard GOST R ISO 9001-2015 (ISO:2015)

Date of registration 21.06.2023

Department head

Sotnikov A.M.

Valid until 21.06.2026

Expert

Rusinov D.G.